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Abstract (en)
[origin: WO8909733A1] A packing container for lengthy articles in which U-shaped base (10) and cover units (12) formed from laminated
paperboard, are arranged so that the sidewalls (10b, 10c) of the base unit (10) fit within the sidewalls (12b, 12c) of the cover unit (12) when the two
are assembled. End caps (14) close off the open ends of the container when the base unit (10) and the cover (12) unit are assembled.

Abstract (fr)
Le conteneur d'emballage pour articles allongés présente une base en U (10) et un couvercle (12) constitués en carton laminé et agencés de
sorte que les parois latérales (10b, 10c) de la base (10) s'adaptent dans les parois latérales (12b, 12c) du couvercle (12) lorsque les deux sont
assemblés. Des chapeaux d'extrémités (14) ferment les extrémités ouvertes du conteneur lorsque la base (10) et le couvercle (12) sont assemblés.
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